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U Varaždinskim Toplicama u nazočnosti mnogih gostiju svečano je otvorena nova 

tvrtka 'Bernarda Medical', smještana uz Hotel Bernarda, kojom se zaokružuje 

ponuda grupacije u segmentu profesionalne fizioterapije i zdravstvenog wellnessa.   

 

Osnivačica klinike i poduzetnica Bernarda Cecelja izrazila je zadovoljstvo i sreću još 

jednom ostvarenom investicijom. 

 

- Ideja se nije rodila danas niti prije godinu dana već je do ovog trebalo deset godina. 

Sve je krenulo 2015. godine kupnjom stare i oronule kuće sve do gradnje hotela, 

dovoda termalne vode, uređenja i planiranja gastronomske ponude i popratnih 

sadržaja. Sve to uz tisuću dozvola i dokumenata da bi se došlo do ovog trenutka kad 

s ponosom mogu reći da imamo kliniku za fizikalnu terapiju. Čitavo ovo vrijeme nit 

vodilja bila mi je zdravlje. Moj cilj je bio i razvoj naše zajednice – zaključila je 

Bernarda Cecelja. 

 



Pohvale je uputila i gradonačelnica Varaždinskih Toplica Dragica Ratković zahvalivši 

se pritom Bernardi Cecelja na kontinuiranim ulaganjima u Varaždinske Toplice. 

 

- U tako kratkom vremenu od godinu dana, od otvorenja ovog hotela pa do otvorenja 

nove klinike, možda jedinstvene u Hrvatskoj, prošlo je malo vremena, a i jako puno 

posla. Zahvaljujem gospođi Bernardi i cijelom timu što ulažu u Varaždinske Toplice i 

što su svoje znanje i inovacije uložili u nas. Znate dobro da mi kao grad pretvaramo 

našu destinaciju u grad s četiri zvjezdice. To je isto bila naša vizija i mislim da smo 

na dobrom putu. Čestitam na hrabrosti, odvažnosti i trudu koji ulažete ne samo u 

Varaždinske Toplice nego u Varaždinsku županiju , ali i cijelu Hrvatsku – kazala je. 

 

Župan Varaždinske županije Anđelko Stričak osvrnuo se na povijest Varaždinskih 

Toplica i značaj termalne vode u kontekstu otvorenja novog objekta grupacije 

Bernarda. 

 

- Stari Rimljani su Varaždinske Toplice zvali Aqua Iassae. Oni su još od tad znali 

iskoristiti blagodati termalne vode, a jedino nisu imali ovakav hotel. Da su ga imali, 

sigurno bi se do dana današnjeg zadržali. Od jedne ovakve ruševine do ovakvog 

zdanja prošlo je deset godina. Te 2015. sam bio saborski zastupnik i dosta smo o 

tome pričali. Ono što nam se činilo da će biti najlakše riješiti bilo je najteže, a to je 

pitanje koncesije na termalnu vodu. Oko 70 posto vode ide u potok, ali najteži dio 

posla bilo je da se riješi da hotel može koristiti jedan mali dio od tog postotka. 

Zahvaljujući Vašoj upornosti, ali i viziji, vi ste u tome uspjeli- naznačio je župan. 

 

Otvorenju su nazočili i saborski zastupnik Goran Kaniški i predsjednik Županijske 

skupštine Krunoslav Lukačić, kao i potpredsjednik Vlade i ministar prostornog 

uređenja, graditeljstva i državne imovine Branko Bačić koji je također pohvalio 

istaknuvši pritom kako će on zasigurno doprinijeti još većem razvoju i turističkoj 

prepoznatljivosti Varaždinskih Toplica. 











  

 

 

 



 


